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Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Maastricht 
Mosae Forum 10 
6211 DW Maastricht 
 
Maastricht, 15 augustus 2022 
 
Betreft: Schriftelijke vragen over Vraagtekens bij natuurcompensatiemaatregelen Ravelijn 
 
Geacht college, 
 
In 2019 is gestart met de bouw van twaalf villa’s in de Ravelijn, op de plek van het voormalige voetbalterrein 
en landbouwgrond. Hierbij werden natuur en een aantal beschermde diersoorten aangetast. Om de bouw 
alsnog mogelijk te maken, is er een ontheffing1 verleend en is er een natuurcompensatieplan opgesteld. Deze 
compensatie is gekoppeld aan het activiteitenplan ‘Bouwplan Ravelijn’,2 om het leefgebied van deze soorten 
kwalitatiever te maken. De voortgang en afhandeling van deze compensatiemaatregelen leiden bij de Partij 
voor de Dieren-fractie tot de volgende vragen. 
 

1) Op basis van de ontheffing3 het activiteitenplan4 zou voor de vroedmeesterpad en de 
alpenwatersalamander een grote permanente poel aangelegd worden bij de Ravelijn. Deze moet een 
nieuwe voortplantingshabitat voor beide soorten opleveren. Uit waarneming van ooggetuigen blijkt 
echter dat de poel sinds begin mei jl. droogstaat. Dit in tegenstelling tot een soortgelijke poel vlakbij 
de Hoge Fronten. Vindt uw college dat dit droogstaan getuigt van een ‘grote permanente poel’, zoals 
de voorschriften stellen? Zo ja, waarom en denkt uw college dat dit een toets van een 
handhavingsverzoek bij het college van gedeputeerde staten zou doorstaan? Zo nee, waarom niet en 
wat gaat uw college doen om de poel alsnog conform de voorschriften te krijgen? 

2) Deze poel zou bovendien conform zowel de ontheffing5 als het activiteitenplan6 in 3 delen worden 
opgedeeld. Dit omdat deze soorten van lauw water houden. In werkelijkheid is het één grote poel, 
zonder walletjes daartussen. Vindt uw college deze aanleg conform de ontheffing en het 
activiteitenplan is? Zo ja, waarom en denkt uw college dat dit een toets van een handhavingsverzoek 
bij het college van gedeputeerde staten zou doorstaan? Zo nee, waarom niet en wat gaat uw college 
doen om de poel alsnog conform de voorschriften te krijgen? 

3) Conform het activiteitenplan zouden 6 à 8 kleinere poelen aangelegd moeten worden voor de 
vroedmeesterpad.7 In werkelijkheid zijn er slechts 2 kleine poelen gegraven. Vindt uw college deze 
aanleg conform het activiteitenplan is? Zo ja, waarom en denkt uw college dat dit een toets van een 
handhavingsverzoek bij het college van gedeputeerde staten zou doorstaan? Zo nee, waarom niet en 
wat gaat uw college doen om de poelen alsnog conform het activiteitenplan te krijgen? 

4) Voor de vroedmeesterpad zouden tevens schuilplaatsen uit stenige materialen aangelegd worden.8 
Deze zijn echter niet tot stand gekomen. Vindt uw college het uitblijven van schuilplaatsen conform de 

                                                 
1 Provinciaal blad van Limburg 2020, nr. 1651. 
2 Activiteitenplan ontheffingsaanvraag Wet natuurbescherming Bouwplan Ravelijn, NL MA-703.004, 17 september 2019. 
3 Besluit van het college van gedeputeerde staten van Limburg, 2020/10694, p. 4, 12 en 13. 
4 Activiteitenplan ontheffingsaanvraag Wet natuurbescherming Bouwplan Ravelijn, NL MA-703.004, bijlage 1. 
5 Besluit van het college van gedeputeerde staten van Limburg, 2020/10694, p. 4. 
6 Activiteitenplan ontheffingsaanvraag Wet natuurbescherming Bouwplan Ravelijn, NL MA-703.004, bijlage 1. 
7 Ibidem. 
8 Besluit van het college van gedeputeerde staten van Limburg, 2020/10694, p. 4, 13. 
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ontheffing en het activiteitenplan is? Zo ja, waarom en denkt uw college dat dit een toets van een 
handhavingsverzoek bij het college van gedeputeerde staten zou doorstaan? Zo nee, waarom niet en 
wat gaat uw college doen om alsnog conform de voorschriften te handelen? 

5) Voor de muurhagedis moet een grote puinril aangelegd worden.9 Deze is wél aangelegd, maar aan één 
zijde is een grondwalletje aangebracht. Doordat dit aan de verkeerde zijde gedaan is, is er nauwelijks 
zoninval voor de zonminnende muurhagedis. Wil uw college het grondwalletje alsnog zo doen 
aanbrengen zodat het wel geschikt is voor zonnende muurhagedissen? Zo ja, waarom, op welke 
termijn en wordt dit begeleid door een ecologisch deskundige met kennis van reptielen? Zo nee, 
waarom niet en vindt uw college dat hiermee conform de voorschriften gehandeld is? 

6) De genoemde maatregelen zijn gericht op de gunstige staat van instandhouding van betreffende 
soorten. Daardoor moet het leefgebied kwalitatiever en uitgebreid worden. Bovendien kunnen de 
populaties zo versterkt worden.10 De voortplantingsperiode van genoemde soorten valt in het 
komende voorjaar. Het is daarom zaak voortvarend aan de slag te gaan met de 
compensatiemaatregelen. Gelet op de gunstige staat van instandhouding van genoemde soorten: wil 
uw college voortvarend aan de slag gaan met het realiseren van alle maatregelen vóór december 
2022? Zo ja, op welke termijn denkt uw college de maatregelen getroffen te hebben? Zo nee, waarom 
niet, hoe verhoudt dit zich tot de voorschriften, de gunstige staat van instandhouding en vindt uw 
college dat dit uitblijven conform de Wet natuurbescherming is? 

7) De werkzaamheden dienen te geschieden onder toeziend oog van een ecologisch deskundige.11 Zijn de 
werkzaamheden betreffende de natuurcompensatie begeleid door een ecologisch bureau? Zo ja, door 
wie en waarom zijn daarbij niet alle maatregelen opgevolgd? Zo nee, waarom niet en hoe verhoudt dit 
zich tot de voorschriften? 

8) Conform de ontheffing wordt de nieuw aangelegde voortplantingshabitat 3 jaar gemonitord.12 De 
bevindingen dienen elk jaar vóór 1 december ingezonden te worden aan de provincie Limburg met de 
bevindingen van elk jaar. Is aan deze ontheffingsvoorwaarde voldaan, is daarbij vermeld dat de grote 
poel droogstond en niet in 3 gelijke delen gesplitst is? Zo ja, wat was daarop de reactie van het college 
van gedeputeerde staten en hoe kan het dat de maatregelen nog steeds niet conform de voorschriften 
is geschied? Zo nee, waarom niet en hoe verhoudt dit zich tot de voorschriften? 

 
Gaarne beantwoording binnen de daarvoor geldende termijn. 
 
Hoogachtend, 
 
Jules Vaessen 
 
Partij voor de Dieren 

                                                 
9 Besluit van het college van gedeputeerde staten van Limburg, 2020/10694, p. 4, 12 en 13. 
10 Besluit van het college van gedeputeerde staten van Limburg, 2020/10694, p. 13. 
11 Besluit van het college van gedeputeerde staten van Limburg, 2020/10694, p. 3. 
12 Besluit van het college van gedeputeerde staten van Limburg, 2020/10694, p. 5. 


